

Cataract Surgery

Chirurgie de la cataracte

Saturday, June 24 | 0800-0930 | Metro West
 Samedi 24 juin

Target Audience - Groupes cibles

This educational activity is intended for general ophthalmologists, specialists, residents, medical students and allied health personnel who are engaged in the diagnosis and treatment of eye diseases.

Cette activité de formation s'adresse aux ophtalmologistes généralistes et spécialistes, aux résidents, aux étudiants en médecine et au personnel des professions connexes de la santé engagés dans le diagnostic et le traitement des maladies oculaires.

Objectives - Objectifs

To enable the participant to prepare for, understand and effectively approach issues in cataract surgery, fluidic management, challenging case scenarios, new techniques and new IOL developments.

Les participants pourront se préparer, comprendre et aborder efficacement les problèmes de la chirurgie de la cataracte en ce qui a trait au contrôle des liquides, aux défis que présentent les cas, aux nouvelles techniques et aux nouveaux développements des LIO.

Guest - Invité

Barry Seibel

Moderators - Animateurs

Lindsay Ong-Tone, Rosa Braga-Mele

0800	Opening remarks
0801	Phacodynamics and Fluidic Fundamentals Barry Seibel
0816	Managing Cataract Challenges with Fluidics Barry Seibel
0826	Managing IFIS with Viscoelastics S. Arshinoff
0835	Discussion
0845	Managing Challenging Case Scenarios R. Bazin
0854	Combined PhacoTrab: when and how L. Weisbrod
0903	A review of Multifocal IOLs: Rezoom, Technis and ReSTOR IOL F. Law
0912	Monovision for improving intermediate vision with bilateral implantation of the ReSTOR IOL J. Blaylock, Z. Si, C. Vickers, S. Aitchison
0919	Discussion
0930	Break in Exhibit Hall